
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 6. 2. 2013 

MsÚ,  zasadacia miestnosť č. 318 Malacky 

v čase od 18.00 h do 21.30 h 

 

 

Prítomní: predsedníčka komisie – Mgr. Katarína Trenčanská 

                členovia komisie – Mgr. Martin Macejka (prišiel neskôr), Lívia Spustová Dis. art ,  

                                               Eva Režná, Rozália Habová (prišla neskôr), Bc. Andrej Hujsa,  

                                               Bc. Kamil Ftáčnik, 

                tajomníčka komisie – Ing. Ivana Nováková, PhD. 

Ospravedlnení: Ing. Jozef Bulla. 

 

Hostia: Ing. Milan Ondrovič, PhD., predseda komisie ÚRDaŽP; Mgr. Michaela Janotová, ved. OM.  

 

 

Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Katarína Trenčanská. 

PROGRAM  

1. Návrh VZN o kultúrnych pamiatkach a o utvorení zoznamu pamätihodností mesta - Z6/2013. 
2. Diskusia o zonácii plôch v meste za účelom ich využitia pre možné kultúrne podujatia. 
3. Fontána v zámockom parku – vyjadrenie nezávislého architekta. 
4. Stanovisko ku kontroverznému videu v kaštieli. 
5. Diskusia k žiadostiam o dotácie. 
 
Hlasovali:                           5 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 ___________________________________________________________________________ 
 
 
K bodu 1. 
Predkladaný materiál o návrhu všeobecne záväzného nariadenia mesta o kultúrnych pamiatkach a o 
utvorení zoznamu pamätihodností mesta predstavil Ing. Milan Ondrovič, PhD., predseda komisie 
ÚRDaŽP. Informoval členov komisie o príčinách vzniku tohto materiálu, stručne ich oboznámil 
s obsahom jednotlivých častí navrhovaného dokumentu a na koniec uviedol že tento dokument bude 
mať formu prevažne deklaratívneho charakteru. V priebehu diskusie sa riešila otázka tvorby 
zoznamu pamätihodností, jeho kreovanie komisiou, ktorá by mala byť podľa navrhovaného 
materiálu zriadená, a prípadným využitím financií, ktoré budú vyčlenené z rozpočtovej položky 
mesta na účely získavania dotácií/grantov pre udržateľnosť (rekonštrukciu, marketing) 
pamätihodností  mesta. 
 
Uznesenie: Komisia berie na vedomie predkladaný materiál a odporúča ho schváliť na zasadnutí 
MsZ. Pri zmene VZN o dotačnej a grantovej politike mesta odporúča zapracovať do tohto 



dokumentu pripomienku, aby financie poskytnuté na účely obnovy pamätihodnosti mesta pri ich 
prípadnom nevyčerpaní vlastníkmi pamätihodností neprepadli na inú rozpočtovú položku a bolo 
ich možné použiť na obnovu takých cieľov, ktoré nemajú zisteného vlastníka (napr. hrobové 
miesta zapísané v zozname pamätihodností). 
 
Hlasovali:                           6 za                              0 proti                          1 nevyjadril sa 
 
K bodu 2. 
V tomto bode Ing. M. Ondrovič, PhD. oboznámil členov komisie s projektom, ktorý bol 
vypracovaný za účelom využitia centra mesta a jeho sprístupnenie pre kultúrno-spoločenské 
aktivity a prerokovaný s KR PZ. Na základe tohto projektu je možné po dohode s vedením mesta 
vybaviť uzávierky týchto ulíc a vytvoriť lokality v centre mesta na organizáciu väčších kultúrno-
spoločenských aktivít. Ďalej predseda komisie ÚRDaŽP predstavil členom komisie združenie 
„urbanE.T.“ a  možnosť prípravy mestského festivalu urbanE.T., ako súčasť medzinárodného 
workshopu „City and Traffic“ ktorý sa bude konať v Malackách v období 14. – 20. 7.2013. 
 
Uznesenie: Členovia komisie vyjadrili súhlas s návrhom uskutočnenia mestského festivalu 
„Urban E.T“ a s podieľaním sa na organizácii tohto podujatia, pričom požiadali                         
Ing. M. Ondroviča, PhD. o sprostredkovanie stretnutia s prezidentom zduženia. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 3. 
Predsedníčka komisie KaCR oboznámila členov komisie s odpoveďami na pripomienky, ktoré 
obdržala od vedúceho oddelenia OÚRŽP Ing. Dušana Prokopa a s vyjadrení nezávislého architekta, 
ktorý pripomienkoval tento projekt. Na podnet predsedu komisie ÚRDaŽP Ing. M. Ondroviča, PhD. 
navrhuje MsÚ prehodnotiť osadenie kópie sochy do fontány v rámci druhej etapy realizácie 
rekonštrukcie fontány. Podľa predsedu komisie ÚRDaŽP a členov komisie KaCR je nelogické mať 
dve rovnaké sochy v dvoch rôznych fontánach. Navrhujú nasledovné riešenie: originál sochy 
z pôvodnej fontány v Zámockom parku uložiť do expozície mesta (kaštieľ/lapidárium) a osadiť do 
fontány v Zámockom parku kópiu tejto sochy a do fontány v parku na Kláštornom námestí osadiť 
sochu, ktorá by mohla byť  víťazom umeleckej súťaže, ktorú zrealizuje mesto Malacky.  
 
Uznesenie: Komisia žiada Právne oddelenie MsÚ preveriť zmluvu o dielo (najmä čl. 6 – 
zábezpeka na splnenie zmluvných záväzkov) a cenu obkladového kameňa, ktorá bola vysúťažená 
verejnou súťažou a zistené závery predložiť predsedníčke KaCR  na najbližšie zasadnutie 
komisie. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 4. 
V úvode diskusie k tomuto bodu privítala predsedníčka komisie KaCR vedúcu oddelenia 
marketingu MsÚ Mgr. Michaelu Janotovú, ktorá oboznámila členov komisie so všetkými krokmi 
(prenájom priestorov podľa schváleného cenníka MsZ, ktorým sa určuje finančná úhrada za 
prenájom priestorov v kaštieli, upozornenia ohľadom používania prenajatých priestorov atď.), čo 
predchádzali nakrúcaniu videoklipu realizovaného dňa 25. septembra 2012 v Malackom kaštieli. 
Taktiež oboznámila členov komisie s krokmi, ktoré boli podniknuté po prepuknutí negatívnych 
ohlasov znevažujúci kultúrnu pamiatku na verejnosti. Na základe týchto negatívnych skutočností sa 



pripravuje zmena prevádzkového poriadku kaštieľa, v ktorom budú zahrnuté prísnejšie kritériá 
určujúce podmienky prenájmu priestorov kaštieľa. 
 
Uznesenie: Komisia KaCR žiada nastavenie prísnejších pravidiel určujúcich podmienky využitia 
kaštieľa a vypracovanie zmlúv vymedzujúcich pravidlá prenájmu priestorov v Malackom kaštieli, 
aby v budúcnosti neprichádzalo k podobným negatívnym situáciám. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
V závere diskusie Mgr. Janotová stručne informovala členov komisie o priebehu medzinárodného  
veľtrhu cestovného ruchu ITF SLOVAKIATOUR 2013 (Incheba, Bratislava, 24. - 27. 1. 2013), kde 
sa mesto Malacky  predstavilo v rámci spoločného stánku Združenia miest a obcí záhorskej oblasti. 
 
K bodu 5. 
V úvode predsedníčka komisie Mgr. Trenčanská oznámila členom, že požiadala vedúceho 
oddelenia ekonomiky o navýšenie rozpočtovej položky určenej na udeľovanie dotácií pre 
žiadateľov z oblasti kultúry o sumu 3130 €. Toto navýšenie bude po dohode zapracované v zmene 
rozpočtu. 
Členom komisie boli predložené žiadosti nasledovne uvedených organizácií: MLOK, o.z – 1x.; 
Saltatrix – 1x; UV, o.z. – 2x; ÁNO, n.f. – 1x; Cafe 23, s.r.o. – 1x; FS Macejko – 1x ; o poskytnutie 
dotácie z rozpočtu Mesta Malacky na základe VZN č. 16/2011 o dotačnej a grantovej politike 
mesta. Po kontrole a posúdení žiadostí navrhla prerozdelenie príspevkov podľa nasledovného 
uznesenia. 
 
Uznesenie: na základe doplnených žiadostí komisia KaCR odporúča poskytnúť neziskovým 
organizáciám dotáciu z rozpočtu mesta nasledovne: 
- UV, o.z. sumu 3000 € na účel vyhotovenia štúdiového záznamu produkcie hudobnej skupiny 
REEL. 
- MLOK, o.z sumu 3000 € na vydanie knihy“ Malacké pohľady. Výber z článkov 2010 – 2012“. 
- ÁNO, n. f. sumu 130 € na materiálovo technické pokrytie projektu predloženého v žiadosti 
o dotáciu. 
 
Ostatné žiadosti boli vylúčené z nasledovných dôvodov: 
- komisia KaCR sa na základe VZN č. 16/2011 o dotačnej a grantovej politike mesta rozhodla 
podporiť len jednu zo žiadostí UV, o.z..  
- komisia KaCR zamietla udeliť dotáciu pre Cafe 23, s.r.o. z dôvodu porušenia podmienok § 4 
ods. 3 VZN č. 16/2011 
- komisia KaCR sa rozhodla nezaradiť žiadosť o dotáciu pre účely usporiadania tanečnej súťaže 
SALTARE ORBIS z dôvodu poskytovania finančných príspevkov tomuto žiadateľovi 
v predchádzajúcich obdobiach mestom Malacky 
- komisia KaCR vylúčila žiadosť FS Macejko z dôvodu porušenia podmienok VZN č. 16/2011     
(§ 7, ods. g) v žiadosti o poskytnutie dotácie v roku 2012 a žiada príslušné oddelenie, aby vyvodilo 
voči tomuto žiadateľovi prípadné sankcie za nedodržanie účelu využitia poskytnutej dotácie tak, 
ako je to obsiahnuté vo VZN 
 
Hlasovali:                           5 za                              0 proti                          2 nevyjadril sa 
 
 
 
 
 



 
Zapísala a za správnosť zodpovedá: 
 
 
 .......................................................                             ...................................................... 
 
      Ing. Ivana Nováková, PhD.                          Mgr. Katarína Trenčanská, poslankyňa MsZ 

           tajomníčka komisie                            predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný ruch 

 

 

Príloha: prezenčná listina 

V Malackách, 7. 2. 2013 


